
Ahzab Suresi; 45 (Dünya karanlıklar içerisindeydi,
Allah şimdi nura doğru çıkarıyor. Bütün dünyada
inananların korunduğunu göreceğiz.)
 

Adnan Oktar'ın 26 Şubat 2011 Kocaeli Tv Ve Aba Tv’deki  Canlı Sohbetinden
ADNAN OKTAR:Ahzab Suresi, Şeytandan Allah’a sığınırım. 45. ayet “Ey Peygamber, gerçekten
Biz seni bir şahid, bir müjde verici ve bir uyarıcı olarak gönderdik.” Ayetin ebcedi, 2034
tarihini veriyor. “Ve Kendi izniyle (Allah’ın izniyle) Allah'a çağıran ve nur saçan bir çerağ
olarak (gönderdik).” “Kendi izniyle (Allah’ın izniyle) Allah'a çağıran”, sürekli tebliğ yapan,
İslam’a, Kuran’a insanları çağıran, “ve nur saçan” İslam’ı anlattıkça, insanlarda bir ferahlık, bir
aydınlanma, olaylarda, dünyada bir aydınlanma, ferahlık olduğu için, Allah onu o şekilde belirtiyor,
“nur saçan bir çerağ olarak (gönderdik).” Bir aydınlık, bir ferahlık kaynağı olarak gönderdik.
“Mü'minlere müjde ver; gerçekten onlar için Allah'tan büyük bir fazl vardır.” Bir tane
ebced veriyor, 2005 tarihini veriyor. “Kafirlere ve münafıklara itaat etme, eziyetlerine
aldırma” Demek ki, kafirler ve münafıklar, itaat etmemiz için bize baskı yapacaklar, biz ne
yapacağız? İtaat etmeyeceğiz, “eziyetlerine aldırma” demek ki biz itaat etmediğimizde ne
yapacaklar? Eziyet edecekler, eziyetlerine de aldırmayacağız, “ve Allah’a tevekkül et.”
Bunlardan tedirgin olmayacağız, küfür bize ne yapar, insanlar bize ne yapar demeyeceğiz, tevekkül
edip, içimizde bir ferahlık olacak. “vekil olarak Allah yeter.” Yani kendini hiç sıkmana gerek yok,
korkmana gerek yok, tedirgin de olma, her şeyi Allah en güzel şekliyle yaratır diyor Cenab-ı Allah.
O zaman müminin kalbinde bir inşirah, bir ferahlık oluyor. Ama “ben yapacağım, ben edeceğim”
dediğinde, eli ayağına karışır, kafası da karışır, ne konuşacağını da şaşırır, ne yapacağını da şaşırır,
bu olmaz. “O'dur ki, sizi karanlıklardan nura çıkarmak için size rahmet etmekte;
melekleri de (size dua etmektedir). O, mü'minleri çok esirgeyicidir.” Allah’ın ne kadar
merhametli olduğunu, Cenab-ı Allah vurguluyor. Demek ki biz, karanlıklara da gireceğiz.
Karanlıkların içerisinden bizi nura çıkaracak. Bakın bütün dünya karanlıklar içerisindeydi, İslam
alemi karanlıklar içerisindeydi, Allah nura doğru çıkarıyor şu an. Bütün dünya görüyor, imtihanın
bir gereği, “ve size rahmet etmekte” Allah, “rahmet gözüyle bakıyorum, rahmet nazarıyla
bakıyorum size” diyor, “ve melekleri de (size dua etmektedir).” “Melekler de sizleri koruyor”
diyor Allah. “O, mü'minleri çok esirgeyicidir.” Bütün dünyada Müslümanların esirgendiğini,
korunduğunu göreceğiz inşaAllah. 
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